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onderwerp: 
waterkwaliteit singels 
 

 
Geachte heren, 
 

In 2008 is het Stedelijk Waterplan 2008-2012 vastgesteld door de gemeenteraad. Dit plan had onder 
andere tot doel: Het verminderen van gezondheidsrisico’s voor spelende kinderen en een meer 
natuurlijk en gezond watersysteem met een hogere belevingswaarde.  Daarmee wordt bedoeld: mooie 

waterpartijen met schoon water. Inmiddels zijn we zes jaar verder en is de looptijd van het plan allang 
verstreken. Het CDA constateert dat de doelstellingen in belangrijke mate niet zijn gehaald, met name 
als het gaat om de waterkwaliteit. Zondag 27 juli 2014 was het bijvoorbeeld weer zover: na een 

nachtelijke regenbui zijn de singels bij de Nink, Heerenkamp, Lijkant en Rotholm in een open riool 
veranderd. Het water stinkt en vissen happen naar adem. 
 

Het CDA heeft de indruk dat het college waterkwaliteit serieus neemt. Zo wordt blauwalg in onze 
singels in samenwerking met Waterschap Zuiderzeeland aangepakt. Dat is positief. Ook is inmiddels 
de riolering op de Heerenkamp aangepakt, waarbij het regenwater niet langer op de vuilwaterriolering 
wordt geloosd. Het heeft het CDA echter verbaast dat deze renovatie nog niet heeft geleid tot schone 

singels. Ook constateert het CDA dat veel van de sinds 2008 gebaggerde singels inmiddels al weer 
vol slib liggen vanwege de riooloverstorten. 
 

Het CDA heeft naar aanleiding van het bovenstaande de volgende vragen:  

 Hoe kan het dat kennelijk nog steeds riooloverstorten regelmatig overlopen in de singels? 

 Kan het college aangeven in hoeverre het overstorten in singels wordt afgebouwd? Kan een 

tijdstip worden gegeven wanneer we mogen verwachten dat het overstorten in de singels tot 
het verleden behoort? 

 Wordt het Stedelijk Waterplan 2008-2012 geëvalueerd en zo ja wanneer kunnen we die 

evaluatie tegemoet zien? 
 
Graag zien wij de antwoorden schriftelijk tegemoet dan wel dat zij worden beantwoord in de 

eerstvolgend raadsvergadering. 
 
 

Met vriendelijk groet, 
 
 

Klaas Brouwer, Hennie Molenaar-Kiefte en Willem Foppen, 

namens CDA-fractie Urk 


